
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 367
Vil ministeren redegøre for, hvorvidt registreringsafgiftsloven fungerer efter
hensigten, efter det er kommet frem, at leasingselskaber med loven i hånden i
stigende grad betaler meget lidt eller slet ingenting i registreringsafgift, jf. ar-
tiklen ”En lap på loven om billeasing blev måske til et skattehul” bragt i Jyl-
lands-Posten den 11. april?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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